

## TURINYS

KLEMENSAS SINKEVIČIUS. Aukštasis bibliotekininkystės mokslas Tarybų Lietuvoje	5
ALVYDAS SAMĖNAS. Bibliotekinės statistikos tobulinimo klausimai	19
ALGIRDAS KANCLERIS. Informatikos mokslo objektas	27
VIKTORAS URBONAS. Spaudinių mikrokopijų komplektavimo didžioiose Lietuvos TSR bibliotekose vystymasis	37
JONAS BASIULIS. Bibliografija per pirmąjį Tarybų valdžios Lietuvoje dešimtmetį (1940—1950 m.)	45
ALA MIEZINIENĖ. Lietuvos TSR istorijos literatūros leidimas 1940—1967 m.	59
GENOVAITE RAGUOTIENĖ. Vaikų užklausinio skaitymo padėties ir turinio bruožai 1919—1940 metų laikotarpiu	67
DANUTĖ PETKEVIČIŪTĖ. Kai kurie nauji duomenys apie L. Ivinskio kalendorių leidimą	85
LEVAS VLADIMIROVAS. Vienuolynų ir bažnyčių bibliotekos Lietuvoje (iki 1800 m.)	93
MARCELINAS ROČKA. A. Kulviečio bibliotekos autoriai ir knygos	115
Recenzijos	129
Publikacijos	147
Kronika	179

## СОДЕРЖАНИЕ

К. СИНКЯВИЧЮС. Высшее библиотечное образование в Советской Литве. Резюме	16
А. САМЕНАС. Вопросы совершенствования библиотечной статистики. Резюме	25
А. КАНЦЛЕРИС. Объект теории информатики. Резюме	34
В. УРБОНАС. Развитие комплектования микрокопий печати в крупных библиотеках Литовской ССР. Резюме	43
Й. БАСЮЛИС. Библиография в годы первого десятилетия восстановления Советской власти в Литве. 1940—1950 гг. Резюме	55
А. МЕЖИНИЕНЕ. Издание литературы по истории Литовской ССР. 1940—1967 гг. Резюме	65
Г. РАГУОТЕНЕ. Условия и характер внеклассного детского чтения в период 1919—1940 гг. Резюме	82
Д. ПЕТКЯВИЧЮТĖ. Несколько новых данных об издании календаря Л. Ивинскаса. Резюме	91
Л. ВЛАДИМИРОВАС. Монастырские и церковные библиотеки в Литве (до 1800 г.). Резюме	110
М. РОЧКА. Авторы и книги в библиотеке А. Кулветиса. Резюме	128

## CONTENTS

K. SINKEVIČIUS. The higher library education in Soviet Lithuania. Summary	17
A. SAMĖNAS. Library statistics improving problems. Summary	26
A. KANCLERIS. The object of informatics. Summary	35
V. URBONAS. On development of acquisition of microcopies in large libraries of the Lithuanian S.S.R. Summary	43
J. BASIULIS. Bibliography in the first decade after the restoration of Soviet power in Lithuania (in 1940—1950). Summary	56
A. MIEZINIENĖ. On the publication of literature on the history of the Lithuanian S.S.R. 1940—1967. Summary	65
G. RAGUOTIENĖ. Pupils' out-of-curriculum reading in Lithuania in 1919—1940. Summary	83
D. PETKEVIČIŪTĖ. Some new data on the publication of L. Ivinskis' calenders. Summary	91
L. VLADIMIROVAS. Monastic and Church Libraries in Lithuania (to 1800). Summary	111
M. ROČKA. Authors and books in the library of A. Kulvietis. Summary	128